

Note: The translation of this document is for information purposes only. The German version of this document is binding and is displayed from page 3 onwards.

Fee regulations

1. Purpose

1.1. These regulations of the «Stiftung Bench 3a» (hereinafter «Foundation») govern the fees and compensation charged by the Foundation for the management of pension assets.

2. Fees

2.1. «bench» product fee max. 0.80 % of the pension assets p.a. The product fee is charged to the pension assets monthly.

3. Compensation for special services

3.1. For the services listed below, the Foundation charges the compensation specified in each case:

Transfers	
to another pension foundation to the account holder to other beneficiaries	free of charge free of charge CHF 250
Home ownership promotion Pledge or early withdrawal, per case	CHF 300
Payments in the event of self-employment or moving abroad	
Review and execution	based on effort (see 3.1)
Miscellaneous	
Research on addresses Other expenses	CHF 100 plus third-party costs based on effort (see 3.1)

- 3.1. Extraordinary services and expenses of the Foundation caused or requested by the account holder, such as special inquiries, express deliveries, preparation of individual documents, translations, etc., will be charged at an hourly rate of CHF 180. Costs and services provided by third parties will be charged according to the actual costs incurred.
- 3.2. The compensation is charged to the pension assets as an expense respectively offset upon pay-out.



Amendments to the reg	ulations
---	----------

4.1. The Foundation may amend these Regulations at any time and on its own initiative. The account holder shall be notified of the amendments in an appropriate way.

5. Entry into force

These regulations come into force on July 15, 2021.

Glarus, July 15, 2021 The Foundation Board

The most recent version of the Fee Regulations can be found at www.bench.ch



Gebührenreglement

1. Zweck

1.1. Dieses Reglement der «Stiftung Bench 3a» (nachfolgend «Stiftung») regelt die Gebühren und Entschädigungen, welche die Stiftung für die Verwaltung der Vorsorgeguthaben erhebt.

2. Gebühren

2.1. «bench»-Produktgebühr max. 0.80 % des Vorsorgeguthabens p.a. Die Produktgebühr wird dem Vorsorgeguthaben monatlich belastet.

3. Entschädigungen für spezielle Dienstleistungen

3.1. Für nachfolgend aufgeführte Dienstleistungen erhebt die Stiftung die jeweils genannte Entschädigung:

Überweisungen	
an andere Vorsorgeeinrichtungen an den Vorsorgenehmer an andere Begünstigte	kostenlos kostenlos CHF 250
Wohneigentumsförderung	
Verpfändung oder Vorbezug, pro Fall	CHF 300
Auszahlungen bei Selbstständigkeit oder Wegzug ins Ausland	
Prüfung und Abwicklung	nach Aufwand (siehe 3.1)
Diverses	
Adressnachforschungen Übrige Aufwände	CHF 100 zzgl. Drittkosten nach Aufwand (siehe 3.1)

- 3.2. Vom Vorsorgenehmer verursachte oder verlangte ausserordentliche Dienstleistungen und Aufwände der Stiftung, wie z.B. spezielle Nachforschungen, Expresssendungen, Erstellen individueller Unterlagen, Übersetzungen usw., werden zu einem Stundenansatz von CHF 180 verrechnet. Kosten und Leistungen Dritter werden nach effektivem Aufwand weiterverrechnet.
- 3.3. Die Entschädigungen werden bei Aufwand dem Vorsorgeguthaben belastet bzw. bei Auszahlung verrechnet.

4. Reglementsänderungen

4.1. Die Stiftung kann das vorliegende Reglement jederzeit und von sich aus ändern. Die Änderungen werden dem Vorsorgenehmer in geeigneter Weise bekannt gegeben.



5.	ln	krat	fttre	ten
----	----	------	-------	-----

Das vorliegende Reglement tritt am 15. Juli 2021 in Kraft.

Glarus, 15. Juli 2021 Der Stiftungsrat

Die jeweils aktuelle Version des Gebührenreglements befindet sich auf www.bench.ch